
Ukebrev uke 37. Referat fra møte 11.09.2018. 
 
President Trond ønsket alle velkommen til kveldens møte som var avsatt til Egoforedrag fra Thomas 
samt at vi skulle diskutere vårt prosjekt ``Håndtverksmesse``. 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Cleveland fremførte sitt Ego Foredrag og startet med å fortelle om sin lange erfaring i 
oljebransjen; han har hatt minst 50 turer ut på plattformen Veslefrikk. Han kommer opprinnelig fra 
Sotra uten for Bergen. Han kan takke sin svigerfar for at til slutt endte opp i bygda vår i 2008.  

 



Bernt får innkommende president nålen festet til sitt bryst 

 
 
 
 

 
                                      Øyvind Eriksen redegjorde for kunst- og håndtverksmessen 

 
 
Det kom frem mange forslag til tidspunkt for når messen kunne være. I utgangspunktet så var det 
ønskelig å ha denne messen i november/desember men da er utfordringen å få tilgang til ledige 
lokaler. Det er også knapt med planleggingstid. Det ble derfor foreslått å flytte messen til neste år og 
da eventuelt senhøstes eller på forsommeren. Det må også avklares hva pengene skal brukes til. 



 

 
 
Salg av Julenek var også et diskusjonstema, spesielt om det er mulig  å få tak Julenek etter tørken i 
sommer. Thomas melde seg til å sjekke opp dette.  Er det mulig å få tak på Julenek i år så ble det 
foreslått å stå sammen med Saniteten for å få solgt, eventuelt på andre førjulsmesser i Sande 
 
 

 
 
 
Det ble mellom kaffe og kakespising en rask redegjørelse om tilstanden til vår utvekslingsstudent. Det 
ser ut til å fungere umerket, han trives både på skolen og i nærmiljøet. 
 
Kaffekomiteen hadde som vanlig alt på stell, og takk for det. 
 


